

Acta Sàhara 16/12/20 (VAL/CAS)

A Paterna, sent les 18:30 ens reunim per a celebrar reunió J. Directiva

Assistents: Javier Blanes, Pepa March, Rosa Adrián, Miriam Cubero, Jesús Navío, i Loles Ripoll

Excusen la seua no assistència: Anna Nebot i Ximo López.

En la reunió de directiva i amb l'ordre del dia

- Anàlisi situació de l'Associació
 - Conveni Ajuntament
 - Documents pendents de entrega
 - Projectes acabats i pendents
 - Situació econòmica.
 - Informació asociad@s.
 - Assemblea (situació pandèmia)
 - Disponibilitat directiva.
 - Precs i preguntes.

.-S'arriba a aquests acords/valoracions:

.-El conveni passarà per ple en breu. En les comissions informatives s'ha votat a favor. S'agraeix el treball realitzat per a poder gestionar les últimes sol·licituds, tant per components de l'ONG com ajuda rebuda per personal del mateix Aj. Quant a informació pendent, ens avisaran de terminis. Faltaria memòria completa, factures, fitxa tècnica i projecte per a pròxim any.

.-Quant a projectes acabats, es troben les cistelles d'aliments enviades a persones amb diversitat funcional, hort (falta ingressar incentius), cistelles que va repartir la Brigada de dones, i part de l'import per a compra vehicle.

.-S'acorda fer un segon i últim enviament de cistella d'aliments als xiquets i xiquetes de vacances en pau de 2019 en compensació per no haver-hi hagut enguany VeP

.- El responsable de tresoreria, passa un minuciós dossier amb tota la informació econòmica que explica amb detall. S'aprova per unanimitat i s'agraeix el treball realitzat.

.- A causa de la pandèmia, el poder de convocatòria de la junta cap a l'associació ha sigut nul·la. No obstant això la directiva ens hem estat reunint quan s'ha pogut presencialment i complint la normativa, i telemàticament, quan no s'ha pogut presenciamment. La dimissió voluntària de l'anterior tresorer ha causat un desajustament de la resta de directiva que ha sigut compensat per la tenacitat i voluntat de l'actual equip directiu. Demanem a l'associació una col·laboració més estreta si pot ser després de la superació de la pandèmia perquè s'animen a formar part activa, bé en la directiva, bé en les diferents comissions de projectes que tenim.

.- S'informa del canvi d'operadora telefònica, de la creació d'un compte de youtube i Instagram, i de diferents canvis de mans en claus, portàtil i mòbil de

l'associació.

.- Proposta de passar un correu a tota l'ONG informant del treball realitzat, La presidenta passarà un esborrany a la Directiva, després de saber si s'aprova el conveni. S'hauria de convocar una Assemblea general, però donada la situació quedem a l'espera de veure la conveniència de convocar via on-line.

S'alça sessió a les 20:15 hores.

En Paterna, siendo las 18:30 nos reunimos para celebrar reunión J. Directiva
Asistentes: Javier Blanes, Pepa March, Rosa Adrián, Miriam Cubero, Jesús Navío, y Loles Ripoll

Excusan su no asistencia: Anna Nebot y Ximo López.

En la reunión de directiva y con el orden del día

- Análisis situación de la Asociación
 - Convenio Ayuntamiento
 - Documentos pendientes de entrega
 - Proyectos acabados y pendientes
 - Situación económica.
 - Información asociad@s.
 - Asamblea (situación pandemia)
 - Disponibilidad directiva.
 - Ruegos y preguntas.

.-Se llega a estos acuerdos/valoraciones:

.-El convenio pasará por pleno en breve. En las comisiones informativas se ha votado a favor. Se agradece el trabajo realizado para poder gestionar las últimas solicitudes, tanto por componentes de la ONG como ayuda recibida por personal del mismo Ayto. En cuanto a información pendiente, nos avisarán de plazos. Faltaría memoria completa, facturas, ficha técnica y proyecto para próximo año.

.-En cuanto a proyectos acabados, se encuentran las cestas de alimentos enviadas a personas con diversidad funcional, huerto (falta ingresar incentivos), cestas que repartió la Brigada de mujeres, y parte del importe para compra vehículo.

.-Se acuerda hacer un segundo y último envío de cesta de alimentos a los niños y niñas de vacaciones en paz de 2019 en compensación por no haber habido este año VeP

.- El responsable de tesorería, pasa un minucioso dossier con toda la información económica que explica con detalle. Se aprueba por unanimidad y se agradece el trabajo realizado.

.- Debido a la pandemia, el poder de convocatoria de la junta hacia la asociación ha sido nula. No obstante la directiva nos hemos estado reuniendo cuando se ha podido presencialmente y cumpliendo la normativa, y

telemáticamente, cuando no se ha podido presencialmente. La dimisión voluntaria del anterior tesorero ha causado un desajuste del resto de directiva que ha sido compensado por el tesón y voluntad del actual equipo directivo. Pedimos a la asociación una colaboración más estrecha a ser posible tras la superación de la pandemia para que se animen a formar parte activa, bien en la directiva, bien en las diferentes comisiones de proyectos que tenemos.

.- Se informa del cambio de operadora telefónica, de la creación de una cuenta de youtube y Instagram, y de diferentes cambios de manos en llaves, portátil y móvil de la asociación.

.- Propuesta de pasar un correo a toda la ONG informando del trabajo realizado, La presidenta pasará un borrador a la Directiva, tras saber si se aprueba el convenio. Se debería convocar una Asamblea general, pero dada la situación quedamos a la espera de ver la conveniencia de convocar vía on-line.

Se levanta sesión a las 20:15 horas.